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Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés!

Országgyűlés Hivatala 

!mmányszárn '/_/t3:, 6
Érkezett 2018 JúL 2 6,

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (11. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani

Benkő Tibor honvédelmi miniszterhez

,,Kezdeményezi - e miniszterként szolgálati járandóságban részesülő katonák
reaktiválását?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány 2012-ben rendkívül igazságtalanul megszüntette a szolgálati nyugdíjban
részesülők nyugdíjas státuszát és ellátásukat szolgálati járandósággá alakította, melyet a
személyi jövedelemadó mindenkori mértékével megegyező [jelenleg 15%-os) levonással
terhelt, kivéve, ha az érintett önkéntes tartalékos szolgálatot vállalt. Olyan katonák
voltak érintettek, akik évtizedeken keresztül hazánk biztonságát szolgálták, vállalva
minden ezzel járó jogkorlátozást. A Honvédség jelenleg közel 8000 fős létszámhiánnyal
küzd, ezért kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésre:

• Kezdeményezi - e miniszterként szolgálati járandóságban részesülő katonák
reaktiválását?

• Ha igen, mely területekre?

(Amennyiben megítélése szerint a kért válaszok minősített adatot vagy ,,nem nyilvános"
adatot tartalmaznak, kérem a magfelelő minősítéssel az Országgyűlés Honvédelmi és
rendészeti bizottsága titkárságán keresztül küldje meg a választ és a kapcsolódó iratokat
részemre az azokba való biztonságos betekintés biztosítására.)

Budapest, 2018. július 26.

~~
Demeter Márta

(LMP)
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